
کارشناس فوتبال کشورمان اعتقاد دارد که دربی تهران، 
نشان دهنده کیفیت واقعی پرسپولیس و استقلال نیست.

 لیگ برتر 
علی اصغر مدیرروستا در خصوص هفته های باقیمانده لیگ برتر 
که با رقابت استقلال و پرسپولیس برای قهرمانی دنبال می شود 
و سپاهان به نوعی از این معادله خارج شده است، گفت: ابتدای 
فصل فکر نمی کردم سپاهان اینگونه از کورس قهرمانی کنار برود. 
با شروع خوبی که سپاهان داشت، فکر می کردم این تیم تا پایان 
فصل مدعی باقی بماند، اما رفته رفته نتوانست نتایج لازم را بگیرد. 
وی افزود: در سال های اخیر همیشه می دیدیم که سه چهار تیم 
درگیر رقابت برای قهرمانی هستند و فاصله کمی بین رقبا وجود 
داشت، اما این فصل فاصله میان استقلال و پرسپولیس با سایر 
تیم ها زیاد شده و به نوعی رقابت دوقطبی است. شرایط دو تیم 
به گونه ای است که جای لغزش ندارند و اگر هرکدام نتواند خوب 
امتیاز بگیرد، از کورس جا می ماند. بازی های باقیمانده نقش 
مهمی در قهرمانی دو تیم دارد، به خصوص دربی که امتیازش هم 
در جدول با بازی مستقیم محاسبه می شود و می توان گفت این 
دیدار شش امتیازی است و پیروزی در این بازی، به قهرمانی یکی 

از دو تیم کمک خواهد کرد.

 کیفیت دربی 
کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص اینکه آیا 
رقابت برای قهرمانی می تواند به بالارفتن کیفیت دربی 
پیش رو کمک کند، بیان داشت: کیفیت فنی و تاکتیکی 
دربی های اخیر پایین آمده است. در حالی که ما همیشه 

دنبال این هستیم که دربی ایران همانند 
کشورهای  سایر  دربی های 

صاحب سبک فوتبال، زیبا 
باشد و یک فوتبال عالی را 
از دو تیم ببینیم، اما دربی 

ما اینطور نبوده و کیفیت 
آن پایین است. دلیل آن 
هم این بوده که دو تیم 
همیشه در ذهن شان 
نباختن اســت و این 
موضوع باعث می شود 
که دنبال کیفیت بالا 
نباشند. مدیرروستا با 
توجه به حساســـیت 

دربی روز 26 اسفند پایتخت اظهارکرد: استقلال و پرسپولیس 
حاضرند قهرمانی را از دست بدهند، اما دربی را از دست ندهند و 
شاید همین مساله باعث افت کیفیت دربی شود. چون این بار رقابت 
برای قهرمانی هم وجود دارد و یکی از دو تیم می خواهد برنده باشد، 
شاید از نظر کیفیتی بهتر شود، اما بازهم فکر می کنم دربی کیفیت 
اصلی دو تیم را نشان ندهد. با این حال باید تلاش کنیم که 

همیشه تیم رو به جلو و رو به پیشرفت باشد.
 اتفاقات 

وی در خصوص اینکــه استقلال دو بازیکن خـــود 
را به دلیل خدمت سربازی از دست داده و این موضوع 
چقدر در این تیم تاثیرگذار خواهد بود، تصریح کرد: 
تیم های بزرگ بازیکن هایی در اختیار دارند که در یک 
حد و اندازه هستند و شاید خیلی اختلاف میان آنها 
نباشد. چون بازیکنان جایگزین هم باید بتوانند در 
نبود یکی دو بازیکن، جای این نفرات را پرکنند. 
بازیکن سابق تیم ملی فوتبال کشورمان در واکنش 
به این موضوع که در سوی دیگر پرسپولیس در 
این هفته ها خود را تقــویت کرده، آیا این مساله 
برگ برنده پرسپولیس خواهد بود یا نه، گفت: 
پرسپولیس همیشه تیم بزرگی بوده و بازیکنان 
بزرگی دارد. اکنون هم چند بازیکن به آنها اضافه 
شده اند و بازیکنان تاجیکستانی هم کنار همبازیان 
خود جاافتاده اند. پرسپولیس حتی در نبود بازیکن 

هم قدرت خود را داشت.

علی اصغر مدیرروستا:
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دیدگــــــاه
امید به تکرار قهرمانی پرسپولیس 

نمایشی که از تیم یحیی گل محمدی مقابل مس رفسنجان 
دیدم، نوید روزهای بسیار خوبی را برای تکرار قهرمانی 
می دهد. مس تیم بسیار خوب و جسوری بود و همه تلاش 
خود را کرد تا بتواند امتیاز بگیرد اما شکل بازی پرسپولیس در 
کلاس بالاتری بود. با توجه به اینکه سه امتیاز با صدرجدول 
فاصله وجود دارد در بازی های پیش رو نتیجه ای به غیر از 
شکست رقبا، نمی تواند صدرجدول را به پرسپولیس بدهد. 
فراموش نکنیم مصدومانی هم هستند که با بازگشت آنها 
شرایط تیم به مراتب بهتر می شود. در راه کسب موفقیت نباید 
هیچ حریفی دست کم گرفته شود و در تمامی بازی ها اعضای 
تیم با تمرکز بالایی بازی کنند تا شرمنده هواداران نشوند. 
صنعت نفت آبادان تیم بسیار خوبی است و در بازی هایی که 
از امتیاز میزبانی بهره می برد، خطرناک تر می شود. علیرضا 
منصوریان توانسته تیمی جوان، جنگنده و باانگیزه بسازد 
و شاید بختی برای قهرمانی یا کسب سهمیه آسیایی وجود 
نداشته باشد اما به دنبال رتبه ای بهتر است و در این راه عقب 
نمی نشیند. صنعت نفت با ضدفوتبال بیگانه است و این موضوع 
به سود پرسپولیس خواهد بود. تیمی که بتواند در میانه میدان 
مالک توپ شود کنترل مسابقه را در اختیار می گیرد و جنگ 
هافبک ها برنده این دیدار مهم را مشخص می کند. پرسپولیس 
به مدد تجربه و کیفیت بهتر بازیکنان خود به خصوص در 
خط میانی، بخت بیشتری برای کسب برتری دارد. پیشینه 
و تجربه پرسپولیس در این مسابقه برگ برنده اش خواهد 
بود و سرخپوشان می توانند به پشتوانه کیفیت تیمی بهتری 
که دارند در این مسابقه حساس به پیروزی دست یابند و به 
صدرجدول نزدیکتر شوند. در خصوص دیدار استقلال مقابل 
گل گهر سیرجان باید بگویم با وجود آنکه دو مدافع تاثیرگذار و 
کلیدی استقلال راهی خدمت سربازی شدند اما این تیم در دو 
بازی اخیر دروازه اش باز نشد. آبی ها یک پیروزی و یک تساوی 
به دست آوردند و در مصاف با نساجی کمی بخت و اقبال 
نداشتند تا برنده شوند. بنابراین این تیم به رغم از دست دادن 
دو مدافع که در حد تیم ملی بودند، افتی نکرده و اگر دقت 
را چاشنی برنامه های تهاجمی خود قرار دهد، می تواند در 
دیدار با تیم خوب گل گهر سیرجان برنده شود. امیر قلعه نویی 
توانسته گل گهر را به رقیبی خطرناک برای حریفانش تبدیل 
کند و در بسیاری از دیدارهای بزرگ، به پیروزی های مهمی 
دست پیدا کرده است. با این حال، تیم او برای آنکه استقلال 
را در ورزشگاه آزادی شکست دهد کار سختی دارد و به نظرم 
بخت پیروزی تیم فرهاد مجیدی بیشتر از حریفش است. نکته 
بعدی هم اینکه نمایش سپاهان مقابل تراکتور قابل قبول بود. 
ایراد در سازمان دفاعی سپاهان وجود دارد اما شکل بازی این 
تیم تماشایی و قابل قبول است. محرم نویدکیا در زمانی که 
بازی می کرد خلاقیت خوبی داشت و در زمان مربیگری هم 
چنین خلاقیتی در برنامه های تهاجمی تیمش دیده می شود. 
مسئولان باشگاه سپاهان به این باور رسیده اند که با نویدکیا 
می توان به موفقیت های بزرگی رسید. ایراد فعلی سپاهان 
ساده گل خوردن است و اگر این نقص برطرف شود و در گلزنی 
هم وضعیت تیم مناسب شود، قطعا نتایج بسیار خوبی رقم 
می خورد. حریف این هفته نماینده اصفهان، فجرسپاسی 
شیراز است. این تیم حریف دست وپا بسته ای نیست اما 
ظرفیت لازم را برای کسب پیروزی در خانه سپاهان نشان 
نداده است. اگر شاگردان نویدکیا روز خوبی را سپری نکنند 
و به فجرسپاسی مجال دهند، احتمال آنکه نماینده شیراز با 

امتیاز به خانه بازگردد بسیار زیاد است. 

فارس: آخرین مسابقه تیم ملی فوتبال ایران در گروه 
نخست مرحله انتخابی رقابت های جام جهانی به میزبانی 
مشهدمقدس برگزار خواهد شد. با موافقت فدراسیون جهانی 
فوتبال دیدار تیم های ملی ایران و لبنان در هفته دهم و پایانی 
مرحله انتخابی رقابت های جام جهانی 2022 روز سه شنبه 
نهم فروردین ساعت 20 در ورزشگاه امام رضا)ع( شهر مقدس 
مشهد آغاز خواهد شد. گفتنی است تیم ملی فوتبال ایران 
در هفته نهم این مسابقات چهارم فروردین در ورزشگاه 
جام جهانی سئول به مصاف کره جنوبی خواهد رفت و پس 
از آن به منظور انجام آخرین بازی در بازگشت به ایران راهی 

مشهد مقدس خواهد شد. 

فوتبــالداخلــی

محمدرضازادمهر
کارشناس فوتبال 

سرمربی گیتی پسند اظهارکرد: تیم ما شایسته قهرمانی 
در لیگ فوتسال بوده است. محمد کشاورز، کاپیتان سابق 
تیم ملی توانست نخستین قهرمانی اش در کسوت سرمربی 
را در لیگ برتر به دست بیاورد و با تیم فوتسال گیتی پسند در 
فاصله دو هفته تا پایان رقابت ها قهرمان شود. این قهرمانی، 
سومین جام لیگ برتر کشاورز به عنوان سرمربی و بازیکن 
بود. سرمربی تیم فوتبال گیتی پسند گفت: خوشحالم که 
توانستیم در یک فصل سخت مزد زحماتمان را بگیریم و 
قهرمان شویم. این قهرمانی برای من اهمیت ویژه ای داشت 

و خوشحالم که توانستم به عنوان سرمربی گیتی پسند 
این افتخار را رقم بزنم. کار سختی را در لیگی داشتیم که 
تیم های مدعی زیادی داشت اما موفق شدیم در فاصله 
دو هفته تا پایان رقابت های لیگ برتر، قهرمان شویم و این 
کیفیت کار ما را نشان می دهد. البته ما سعی می کنیم در 
دو بازی باقی مانده نیز با تمام وجود بازی کنیم تا بازی 
جوانمردانه را رعایت کرده باشیم. او در خصوص کیفیت 
لیگ برتر فوتسال بیان داشت: این قهرمانی ساده نبود زیرا تا 
هفته بیست ودوم، پنج تیم در کورس قهرمانی بودند و برای 

بالابردن جام می جنگیدند. من از بازیکنانم و سایر اعضای 
تیم ممنونم که کیفیت کار خود را حفظ و تلاش زیادی 
کردند تا گیتی پسند بتواند به قله فوتسال ایران بازگردد. ما 
رقبای سرسختی در مسیر قهرمانی داشتیم و چند بازی هم 
به چالش کشیده شدیم اما خداراشکر می کنم که بدون غرور، 
با صلابت در مسیر قهرمانی قدم برداشتیم و توانستیم به این 
افتخار دست پیدا کنیم. کشاورز درباره تمدید قراردادش با 
گیتی پسند برای فصل بعد و همچنین برنامه هایش برای 
سال بعد عنوان کرد: هنوز دو بازی تا پایان فصل مانده است و 
بعداز آن باید پای میز مذاکره بنشینیم تا ببینیم چه اتفاقاتی 
برای فصل آینده خواهد افتاد. صحبت درباره فصل آینده زود 
است و درباره تمدید قرارداد، بعداز پایان یافتن کامل لیگ 

فکر خواهم کرد.

محمد کشاورز: 

در لیگ دشواری قهرمان شدیم

آرمان ملی: باشگاه استقلال که در این فصل صدرنشین 
مسابقات لیگ برتر است به دنبال جابه جایی ساعت بازی های 
خود و رقیب سنتی اش شده؛ درخواستی که با پاسخ سازمان 

لیگ مواجه شد! 
 اعتراض

باشگاه استقلال هفته گذشته با انتشار اطلاعیه ای خواستار 
جابه جایی ساعت بازی پرسپولیس و استقلال مقابل حریفانشان 
شد. در اطلاعیه باشگاه استقلال آمده است: باشگاه استقلال 
۹ روز پیش طی نامه ای رسمی به سازمان لیگ، خواهان 
برقراری عدالت در زمان برگزاری بازی های این تیم و بازی های 
پرسپولیس شده است. در این نامه به این موضوع اشاره شده که 
در ۱۵ بازی نیم فصل نخست، تیم استقلال در ۱0 بازی زودتر از 
تیم پرسپولیس به میدان رفته و حریف با اطلاع از نتیجه مصاف 
استقلال بازی کرده است. باشگاه استقلال در این نامه خواهان 
اتخاذ تصمیمات سازمان لیگ جهت ایجاد عدالت در این موضوع 
شده و در پایان خواهان جابه جایی زمان بازی استقلال و گل گهر 

با مصاف پرسپولیس و صنعت نفت آبادان شده است. 
 تاکید مدیر استقلال 

مدیر اجرایی باشگاه استقلال گفت: بهاروند هم با موضع 
باشگاه موافق بود و گفت اشتباه شده است. سعید فتاحی 
درمورد موضوع خصوصی سازی باشگاه استقلال اظهارداشت: 
معاون حقوقی باشگاه پیگیر این موضوع بوده و مسئولیت انجام 
این کار را برعهده گرفته است. اقدامات آغاز شده و ۱0درصد 
به زودی عرضه می شود. تا زمان صدور مجوز هم به ۵0درصد 
خواهیم رسید. وی درمورد بیانیه ها و اعتراض های اخیر باشگاه 
استقلال به سازمان لیگ، بیان داشت: استقلال در صدرجدول 
است و هر بازی برای ما حکم فینال را دارد. مدتی قبل با سهیل 
مهدی صحبت کردیم و موضوع را با وی در میان گذاشتیم. ما ۱0 
بازی زودتر از پرسپولیس بازی کردیم. تنها خواسته ما اجرای 
عدالت است. زمانی که من خودم برای لیگ برنامه ریزی می کردم 
شرایطی را در نظر می گرفتم که هر تیم ۱3 بازی زودتر از حریف 
برگزار کند. این در شرایطی بود که آن زمان کار سخت تر بود 
چون تیم ها در آسیا حضور داشتند و برنامه بازی های تیم ملی 
هم فشرده تر بود. مدیر اجرایی باشگاه استقلال خاطرنشان کرد: 
در هفته پیش رو هم اتفاقی عجیب رخ می دهد و استقلال در 
ساعت ۱7و30 در ورزشگاه آزادی به مصاف حریف خود می رود 
و پرسپولیس که در شهرستان بازی دارد ساعت۱۹و30 بازی 
خواهد کرد. فکر نمی کنم اتفاقاتی که رخ داده مربوط به جایگاه 
تیم ها باشد، چراکه من خودم در گذشته برنامه 30 هفته لیگ 
را اعلام می کردم و نمی دانستم که تیم ها چه جایگاهی دارند. 
فتاحی ادامه داد: با توجه به شرایط اگر بعداز دربی ۵ بازی ما هم 
دیر از پرسپولیس برگزار شود بازهم شرایط مساوی نخواهد شد. 
چرا عدالت اجرا نمی شود؟ ما درخواست خود را مطرح کردیم و 
نمی دانم که چرا دوستان مقاومت می کنند. خواسته ما قانونی 
و فقط اجرای عدالت است. بهاروند هم موافق ما بود و گفت که 

اشتباه شده است. اگر هم بیانیه می دهیم برای اجرای عدالت 
است. وقتی به نامه ما جواب نمی دهند، بیانیه صادر می کنیم. 
وی درمورد شرایط زمین تمرین استقلال، اظهارداشت: برخی از 
تیم های شهرستانی در تهران تمرین می کنند. ما زمین آرارات را 
مدنظر داشتیم که کیفیت آن افت کرد. پس از آن زمین انقلاب 
را گرفتیم و تا ماه آینده به شرایط ایده آل خواهد رسید. کمپ 
حجازی هم خاکبرداری شد و ان شاءا... امسال چمن آن کاشته 

می شود تا سال آینده بتوانیم از آن بهره برداری کنیم.
 پاسخ سازمان لیگ 

سازمان لیگ فوتبال ایران، در خصوص تقدم و تاخر برگزاری 
مسابقات لیگ برتر اطلاعیه ای منتشر کرد. به گزارش روابط 
عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، جهت اطلاع علاقه مندان 
محترم فوتبال در رابطه با موضوع جابه جایی ساعات برگزاری 
مسابقات هفته بیست ویکم باشگاه استقلال تهران- گل گهر 
سیرجان و صنعت نفت آبادان - پرسپولیس تهران و سایر موارد 
مندرج در نامه ارسالی از باشگاه محترم استقلال و با توجه به 
درخواست این باشگاه مبنی بر ضرورت رعایت تقدم و تاخر 
رقابت های آن باشگاه با پرسپولیس، به اطلاع علاقه مندان عزیز 
و هواداران محترم می رساند موضوع قانونی رعایت تقــدم و 
تاخر و رقابت های هم زمان، امـــری است که تنها در 2 هفته 
آخر مبنای رسیدگی است. با این وجود و ضمن توجه به 
دستورالعمل های برگزاری مسابقات، با نظر به جدول مسابقات 
و مرور جایگاه باشگاه وزین استقلال در جدول رقابت های فصل 
جاری، مشاهده می شود در هفته های ابتدائی لیگ )تا آخر هفته 
دهم( فاصله رتبه ای پرسپولیس با باشگاه استقلال در برخی از 
هفته ها به صورتی است که جایگاه دو تیم دارای فاصله زیادی 

بوده، لذا بحث رقابت ایشان در هفته های ابتدایی و چنین 
شرایطی ملاک تصمیم گیری نبوده و عملا رعایت تقدم و تاخر 
رقابت تیم های بالای جدول )استقلال و سپاهان( با رتبه های 
6 و 7 جدول موضوع پیگیری نیست که البته اگر این امر قابل 
توجه باشگاه محترم استقلال بود باید تا قبل از هفته دهم و یا 
حتی قبل از دربی مرحله رفت مسابقات، طرح موضوع می شود. 
به اطلاع می رساند پس از هفته دهم و در شرایطی که رتبه 
تیم ها در جدول مسابقات تغییر یافت، رقابت باشگاه استقلال 
با پرسپولیس در رده اول و دوم مورد توجه قرار گرفته و ضمن 
رعایت موارد خواسته شده، تا هفته بیست وسوم، تاخر و تقدم 
رقابت های باشگاه استقلال نسبت به پرسپولیس کاملا برابر 
در نظر گرفته شد. بنابراین یادآوری می شود، چیدمان جداول 
و برنامه مسابقات با رعایت رقابت بین تیم های صدرنشین و 
همچنین انتهای جدول با این شرط که حقی از سایر باشگاه ها 
تضییع نشود انجام گرفته است. ضمن احترام به تمامی تیم های 
حاضر در لیگ های کشور، نگرش سازمان لیگ انحصارا توجه به 
هیچ رنگ خاصی نبوده و تلاش می شود تا حد امکان موضوع 
عدالت برای تمامی تیم های حاضر در مسابقات، براساس 
آیین نامه مسابقات مد نظر قرار گیرد. خاطر نشان می شود 
رعایت و توجه به تقدم و تاخر رقابت ها )تا قبل از اعلام برنامه 
مسابقات( بین تیم های اول و دوم جدول همواره مورد توجه 
قرار گرفته که مصداق این امر رقابت باشگاه سپاهان با استقلال 
تا هفته دهم بوده که پس از آن و از هفته یازدهم در زمانی که 
باشگاه پرسپولیس و استقلال در رقابت مستقیم قرار گرفتند 
موضوع خواسته شده آن باشگاه بین دو تیم پرسپولیس و 

استقلال کاملا رعایت شده است. 

محسن بیاتی نیــا کارشناس فوتبال کشورمان 
در خصوص دیدارهای سرخابی های پایتخت در 

هفته بیست و یکم لیگ برتر صحبت کرد. 
 درباره تقابل استقلال با گل گهر چه 

نظری دارید؟
گل گهر پس از کسر هفت امتیاز از سوی کمیته 
انضباطی از هدف اصلی خود که قهرمانی در 
رقابت های این فصل لیگ برتر بود فاصله گرفت و 
حالا به دنبال آن است تا فصل را با کسب بهترین 
جایگاه ممکن به پایان برساند. شاگردان امیر 
قلعه نویی تلاش خواهند کرد تا بتوانند در این 
مسیر مقابل تمامی رقبای فعلی خود برنده باشند 
و اعاده حیثیت کنند. این تیم در هفته های اخیر 
نتایج خوبی گرفته و توانسته خود را به جمع 6 تیم 
برتر جدول رده بندی برساند. در آن سوی زمین 
استقلال با مشکل بزرگی به نام گل زدن مواجه 
شده است. اگر فرهاد مجیدی نتواند شکل بازی 
تیمش را تغییر دهد و تغییری در ساختار حمله 
استقلال به وجود نیاورد قطعا به مشکل می خورد 
و ممکن است تیمش پس از هفته ها موفقیت در 
شکست نخوردن و ثبت رکوردی بسیار عالی، 
اولین باخت را تجربه کند. به نظرم نتیجه مسابقه 
استقلال با گل گهر تاثیر زیادی در تعیین قهرمان 
رقابت های این فصل دارد و اگر استقلال بتواند 
از سد گل گهر بگذرد بیش از 60 درصد از مسیر 

قهرمانی را طی کرده است.
 نظرتان در خصوص دیدار پرسپولیس 

با صنعت نفت چیست؟
 پرسپولیس با پنج قهرمانی متوالی، شخصیت 
بسیار بالایی دارد و این فصل که صدرجدول را 
در اختیار ندارد، همه تلاش خود را می کند تا 
با تصمیم های درست یحیی گل محمدی این 
جایگاه را پس بگیرد. در سمت مقابل علیرضا 
منصوریان موفق شد صنعت نفت را متحول 
کند و با مهارکردن حواشی، تیمش را به حریفی 
قبراق برای رقبا تبدیل کرده است. بازی سختی 
در انتظار سرخ پوشان است و احتمال برتری 
صنعت نفت وجود دارد. پرسپولیس اگر می خواهد 
در کورس قهرمانی بماند ناچار است در خانه 
صنعت نفت برنده شود تا بتواند جدی ترین 
تعقیب کننده استقلال باقی بماند. هر مسابقه 
داستان مخصوص به خود را دارد و سرخابی ها 
برای تصاحب عنوان قهرمانی نباید در هیچ 

مسابقه ای بازنده شوند. 

گفـــتوگـــو

 مخالف استفاده از بازیکن  
دوتابعیتی نیستم 

تسنیم: رئــیس فدراسیـــون بسکتبال 
اظهارکرد: تیم ملی این رشته ورزشی نباید 
پل ترقی برخی بازیکنان باشد. جواد داوری 
در مورد برنامه های پیش روی این فدراسیون 
اظهارداشت: مجمع انتخاباتی فدراسیون 
با کش و قوس های فراوان برگزار شد و من 
برنامه های خود را به اعضای مجمع ارائه 
کردم. توسعه منابع انسانی بسکتبال اعم 
از بازیکن، مربی و داور و... مهم ترین برنامه 
رئیس  بود.  خواهد  بسکتبال  فدراسیون 
فدراسیون بسکتبال در مورد تیـــم ملی 
نیز گفت: اختلاف سنی در تیم ملــی بسیار 
زیاد است و میانگین سنی 33 سال برای 
تیم ملی، موید این نکته است که کار زیادی 
در مورد تیم ملی داریم. استعدادیابی، برنامه 
و هدف اصلی ما در سال های پیش روست. ما 
استعدادهای زیادی در کشور داریم، ولی در 
مورد امکانات باید توجه بیشتری به استان ها 
داشته باشیم. داوری ادامه داد: ما نسل طلایی 
بسکتبال ایران بودیم، هیج بازیکن دوتابعیتی 
در تیم ملی نبود و همگی تعصب فوق العاده ای 
به تیم داشتیم. به اعتقاد من، لباس تیم ملی و 
پرچم ایران، ارزش زیادی دارد و تیم ملی نباید 
پل ترقی برخی بازیکنان باشد. این اتفاق در 
المپیک برای ما افتاد. وی تصریح کرد: من 
مخالف استفاده از بازیکن دوتابعیتی نیستم 
به شرطی که آنها پرچم و پیراهن تیم ملی را 

ارزش بدانند. 

خارجازمستطیلسبز

محسن بیاتی نیا: 
 »گل گهر« مقابل استقلال 

 به دنبال اعاده حیثیت 
است

خـــبر
پاداش بردهای استقلال چند 

برابر بیشتر از پرسپولیس
بازیکنان استقــــلال و پرسپولیس بابت 
بردهایی که در لیـــگ و جام حذفی کسب 
کرده اند پاداش هایـــی دریافت کرده اند. 
تیم های فوتبــال استقلال و پرسپولیس 
که این روزها پابه  پای هم در صدرجدول 
پیش می روند، بابت بردهایی کسب کرده اند 
پاداش هایی به آنها پرداخت شده است. 
اعضای تیم فوتبال پرسپولیس بابت تمام 
بردهای تیم در لیگ و جام حذفی مجموعا 7۵ 
میلیون تومان پاداش دریافت کرده اند. این 
یعنی بابت هر برد به طور متوسط ۵ میلیون 
تومان پرداخت شده است. البته این مبلغ 
به کسانی داده شده که طبق قرارداد، ۱00 
درصد پاداش به آنها تعلق می گیرد. در مقابل 
استقلالی ها هم پاداش های قابل توجهی 
دریافت کرده اند. آبی پوشان تهرانی برای 
هر بردی که با کلین شیت همراه بوده، 20 
میلیون تومان و هر بردی که گل خورده 
داشته اند ۱0 میلیون تومان پاداش گرفته اند. 

اعتراضات و بیانیه ها ادامه دارد

جابه جایی ساعت مسابقات؛ محل دعوای استقلال و سازمان لیگ!

      همکاری
امیر علی اکبری قهرمان سابق کشتی فرنگی ایران و 
جهان که در سالیان اخیر در MMA فعالیت می کند، پس 
از 3 سال دوباره تمرینات خود را با علیرضا استکی، سرمربی 

تیم ملی بوکس آغاز کرد. 

      خرید جدید
رافائل.سیلوا مدافع برزیلی و سابق باشگاه الفیصلی 
عربستان، جهت توافق نهایی با باشگاه استقلال و انجام 
تست های پزشکی، بعدازظهر وارد ایران شد. این مدافع 

۲۹ ساله و ۱۹3 سانتی متری است.

              سهام 
دیروز کارشناسان اقتصــادی در محل تمریـــن 
پرسپولیس حضور یافتند تا سازوکار دریافت سهام را به 
اعضای این تیم آموزش دهند. بخشی از سهام پرسپولیس 
قرار است به بازیکنان و پیشکسوتان این تیم تعلق یابد. 

ت
شــ

سنو
عک

با وجود انتشار شایعاتی مبنی بر اینکه پائولودیبالا در پایان 
فصل جاری از یوونتوس جدا و احتمالا به اینتر ملحق می شود، 
هنوز احتمال ماندن این بازیکن آرژانتینی در تورین وجود دارد. 
مذاکرات دیبالا و یوونتوسی ها بسیار طولانی تر از چیزی که در ابتدا 
انتظار می رفت بوده و دلیل آن هم عدم توافق طرفین بر سر مسائل 
مالی است. قرارداد دیبالا تا پایان فصل جاری اعتبار دارد و این 
یعنی که او می تواند در پایان فصل به عنوان بازیکن آزاد بیانکونری 
را ترک کند بدون آنکه حتی یک یورو عاید یوونتوسی ها شود. 
فدریکو کروبینی مدیر ورزشی یوونتوس در این خصوص گفت: 
در چند روز آینده ما نه تنها با دیبالا بلکه با چند بازیکن دیگر که 
قراردادهای شان رو به پایان است جلسه خواهیم داشت و درباره 
تمدید قرارداد با آنها مذاکره می کنیم. کروبینی درباره سابقه 
فعالیت خود در یوونتوس به عنوان مدیر ورزشی بعد از پایان کار 
فابیو پاراتیچی در این تیم افزود:  من در ابتدا مسئول پیگیری 
قرارداد قرضی بودم. بعداز جدایی جــــوزپه ماروتا )مدیر اجرایی 

باشگاه( من به مسئولیت مستقیم به تیم 
اصلی باشگاه رسیدم. چون از صفر کارم را 
شروع کردم، رسیدن به جایگاهی که الان 
هستم، بسیار فوق العاده است. کروبینی در 

پنجره نقل وانتقالات زمستانی فوتبال 
اروپا برای یوونتوس دو خـــرید 

بسیار مهم انجام داد؛ دنیس 
زکریا و دوشان ولاهوویچ که 
هر دوی آنها خیلی زود بر 
عملکرد تیم تاثیرگذار ظاهر 

شده اند. 

بیــنالمــلل


